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Folketingets Skatteudvalg
Christiansborg

Finansministeren

14. april 2009

Svar på Skatteudvalgets spørgsmål nr. 245 af 4. marts 2009 (Alm. 
del) stillet efter ønske fra Klaus Hækkerup (S).

Spørgsmål:
Med hvilken sats er det aftalt, at indekseringen af energiafgifterne skal videreføres 
efter 2015?

Svar:
I forbindelse med aftalen om Lavere skat på arbejde blev energiafgifterne indekseret 
med 1,8 pct. årligt til og med 2015. I forårspakke 2.0 er det aftalt, at indekseringen 
af energiafgifterne videreføres. For perioden efter 2015 vil indekseringen følge 
udviklingen i nettoprisindekset, som offentliggøres af Danmarks Statistik i medfør 
af lov om beregning af et nettoprisindeks.

Med venlig hilsen

Claus Hjort Frederiksen 
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